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ZAPISNIK 

sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. travnja 2022. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Miroslav 

Možanić, Marko Blažunaj, Valentina Štrlek, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga i Jasmina Kundija Gradiček 

 

NENAZOČNI: Samanta Kretić 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Zdravko Kukec – direktor Markom-a d.o.o., Anica Vincek 

– voditeljica Službe za financije i proračun  i Dragica Korpar - voditeljica zapisnika 

 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

Predsjednik – prije nego krenemo sa pitanjima, želim samo reći da smo prošli put imali jednu 

informaciju koja nije bila točna, gospodin Marko Šrajbek je i dalje liječnik u Općini 

Maruševec i ostati će to i dalje, tako da su dobivene informacije bile netočne na našu sreću. 

S. Cerjan – čujem da se nešto na Korenjaku dešava tamo na onoj gmajni, da li ima kakvih 

saznanja, navodno da bi udruga dobila tamo onu gmajnu ili što se točno dešava po tom 

pitanju. Mještani nešto pitaju, ali ne znaju što se dešava sa tom gmajnom. 

Načelnik – što se tiče gmajne na Korenjaku onih 13-tak tisuća kvadrata, koliko već ona iznosi, 

to smo dali ovog tjedna počistiti i zmalčirati, s obzirom da je bila neodržavana sve ovo 

vrijeme. U međuvremenu u nekoliko navrata dobili smo nekoliko upita za prodaju, ali s 

obzirom da je za taj prostor određena sportsko-rekreativna namjena, mi nismo u mogućnosti 

to prodati, niti bismo to željeli. Ta parcela sada kada je čista može se koristi za različite 

namjena, a između ostalog jedan dio te parcele, onaj dio koji ide od nogometnog igrališta pa 

prema posjedu gospodina Bilića, tih nekih 2000 m2, a možda i manje, Kuburaška udruga 

Maruševec je izrazila želju da bi im mogli ustupiti taj prostor da bi imali za streljanu, ili neku 

drugu parcelu koja je u vlasništvu Općine Maruševec. S obzirom da je to tamo već sportsko-

rekreativne namjene, dogovorili smo da onda tamo taj jedan dio bude njihov. Ne radi se o 

izgradnji ničega posebnoga, samo za jedan montažni objekat koji bi onda Kuburaši iskoristili 

za svoju opremu i za vježbanje pucanja iz kubura. Da građani baš to i ne znaju, nije istina s 

obzirom da smo i gospodin Fadiga i ja razgovarali o tome sa nekim mještanima koji su bili 

suglasni. 

S. Cerjan – znači igralište i dalje ostaje. I ova njihova kućica je ostala? 

Načelnik – igralište i dalje ostaje i sve ostalo. A ova njihova kućica je u takvom stanju u 

kakvom je bilo je i sve ovo prije i to će se morati promjenjti, s obzirom na njihov zahtjev za 

priključak struje, jer na takvu kućicu ne možemo spojiti struju, niti bi to bilo sigurno, što znači 

da moramo iznaći neko prihvatljivo rješenje, da se to malo drugačije izgradi. Ako ste bili gore 

vidjeli ste kako to stvarno izgleda.  

S. Cerjan – dalje vezano uz Korenjak, u kojem stadiju je razvoj izgradnje autobusnog 

ugibališta, odnosno stajališta. 

Načelnik – usuglašena je sa Županijskom upravom za ceste izgradnja stajališta sa jedne i 

druge strane. Sufinancirati će se sa omjerom 50:50. Kada dobijemo povratne informacije 

vezano uz prijavljene projekte, njih 7 ili 8, koje smo prošle godine  prijavili na natječaje, kada 
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vidimo koji su prošli, ići ćemo u rebalans Proračuna da predvidimo sredstva za projekte koji 

su prošli, te ćemo planirati i sredstva za ovu izgradnju i krećemo sa izgradnjom. 

S. Cerjan – to bi bilo na istoj lokaciji gdje je i sada. 

Načelnik – napravili smo elaborat, koji smo zajedno sa ostalom dokumentacijom prijavili na 

Natječaj Ministarstva unutarnjih poslova koji je objavljen u Narodnim novinama kao i već 

puno godina unazad. I ne samo da nismo dobili nikakva sredstva, nego nismo dobili niti 

informaciju, odnosno odgovor da li je projekt zaprimljen, te da nema dovoljno sredstava ili 

bilo što drugo. Zato smo i mi krenuli u izradu elaborata koji je usuglašen sa mogućnosti 

izgradnje i PU Varaždinskom, koja je izašla na lice mjesta, kako bi se projekt usuglasio sa 

svim zakonskim ograničenjima.  

S. Cerjan – što je sa autobusnom u Biljevcu. Da li ima kakve šanse da bi se napravilo 

autobusno stajalište.  

Načelnik – nakon Dana Općine i svih ovih obaveza koje su pred nama, tamo početkom petog 

mjeseca ići ćemo ponovno na teren sa Županijom upravom za ceste i predstavnicima PU 

Varaždinske, jer moraju biti određeni zakonski uvjeti ispunjeni od ulaska u ugibalište, samog 

ugibališta i do izlazne pozicije iz ugibališta.  

S. Cerjan – još jedno pitanje vezano uz projekte koji se provode ili su u stadiju provođenja. 

Interesira me, s obzirom da čitamo u zadnje vrijeme da Općine realiziraju projekte, sada smo 

u zadnje vrijeme pročitali za Vidovec, pa Bednju i Cesticu. Imamo li mi završnih projekata i 

koji bi to projekti bili. Ako mi sada to ne može odgovoriti, možete mi odgovoriti i pismenim 

putem. 

Načelnik – dobiti ćete odgovor u pisanom obliku. Ono što druge općine rade, a nama nije 

praksa da tako dugo dok ne dobijemo potvrdu koliki je iznos sufinanciranja, tako dugo vijest 

ne objavljujemo. U posljednjih godinu dana na području Općine bilo je prijavljeno desetak 

projekat, od toga smo do sada dobili pozitivni  odgovor na njih dvoje. Jedan je za sanaciju 

divljih deponija, čija je vrijednost 600.000 kuna, od čega se jedan dio sufinancira od Fonda za 

zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, a drugi je onaj najveći za izgradnju reciklažnog 

dvorišta u vrijednosti od 3,9 milijuna kuna. Za sada smo primili situacije za nekih 700.000 

kuna, predani su zahtjevi za nadoknadu sredstava, te očekujemo pozitivan odgovor i nastavak 

projekta. A dobiti ćete pisani odgovor koji su to prijavljeni projekti za koje čekamo odgovor i 

koji su u implementaciji.  

J. Kundija Gradiček – jedno pitanje vezano uz građevinsko zemljište u Selniku. Budući da 

smo se dogovorili tj. obećali ste da će se barem dječje igralište napraviti. Vidim da su i dalje 

osvanula dva nekakva nova kupa građevinskog otpada. Da li mi možete samo reći da li to je u 

planu, da li bude se nešto od toga realiziralo. 

Načelnik – projekt Aglomeracije traje još do sredine druge polovice godine, tako da se tu još 

odlažu cijevi i drugi materijal za Aglomeraciju, a nakon toga može se krenuti u planiranu 

izgradnju. Tek je četvrti mjesec i molim samo za razumijevanje jer ne možemo sve 

odjedanput napraviti. 

J. Kundija Gradiček -    na prošloj sjednici sam vas pitala da li Općina vodi kakav spor i 

odgovorili ste mi da. Onda sam vas ja pitala da li mi radi GDPR-a ne možete reći o kome se 

radi. Međutim ja sam pronašla u Pravilniku o izvještavanju o proračunskom računovodstvu iz 

2018.g. gdje su bile izmjene i dopune gdje piše da uz bilješke o financijskim izvještajima ide i 

popis sudskih sporova u tijeku. Tako da mislim da eventualno, a zanima me o čemu se radi, 

da bi mi taj podatak mogli dati. 

Načelnik – s obzirom da smo unazad godinu dana imali jedan slučaj vezano uz GDPR i za 

objavu osobnih podataka, gdje smo morali skidati neke podatke sa weba, gdje smo bili 

prijavljeni Agenciji za zaštitu osobnih podataka, nisam sklon tome da o tome pričamo i 

raspravljamo na Općinskom vijeću, ali vam mogu reći osobno o kome se radi, van zapisnika, 
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da ne bi bilo daljnjih posljedica za Općinu Maruševec radi javne objave osobnih podataka. 

Nije nikakva tajna. 

J. Kundija Gradiček – a sa druge strane išla sam proguglati i vidla sam da je jedna općina iz 

Međimurja to objavila. Znači ako u Pravilniku piše da u bilješkama mora biti popis sudskim 

sporova onda mislim da ne bi trebalo biti problema što se tiče GDPR-a. Ali ok. Poštujem vaš 

odgovor pa ćete mi reći.  

Načelnik – nije nikakav problem, samo u cilju zaštite interesa Općine Maruševec ne želim 

javno iznositi ovaj podatak. 

D. Korpar – uključila bih se samo vezano uz objavu osobnih podataka i dostavljanje takvih 

podataka Općinskom vijeću i objavu takvih podataka na našoj web stranici. Upravo ovih dana 

dobili smo rješenje od strane Agencije za zaštitu osobnih podataka, prema kojemu bez obzira 

što podaci za Općinsko vijeće moraju biti javno dostupni i što se moraju objavljivati na 

službenoj web stranici, svi osobni podaci koji se odnose na fizičke osobe ili koji se odnose na 

rješavanje o pravima ili o bilo kakvim interesima fizičkih osoba, ne smijemo javno 

objavljivati niti ime i prezime, niti adresu, niti e-mail, niti broj mobitela. Znači nikakve 

podatke koji na bilo koji način identificiraju određenu fizičku osobu. O tome imamo službeno 

rješenje izdano od strane Agencije za zaštitu osobnih podataka u jednom postupku gdje smo 

između ostalog u materijalima bili objavili ime i prezime, adresu, e-mail osobe i broj telefona.  

Dobili smo rješenje da se to mora skinuti iz materijala i da se to ne smije objavljivati niti 

dostavljati. 

S. Cerjan – što je uopće onda predmet toga spora 

Predsjednik – predmet spora je to da se čovjek sa biciklom prehitil na granici Općine 

Maruševec i Općine Vinica, pa je godinu dana tužio Općinu Vinica, izgubio je spor i sada tuži 

Općinu Maruševec. Prehitil se na granici Ul. Ladanjskih rudara na rešetki i to je predmet 

spora i traži 40.000 kuna odštete.  

S. Cerjan – a zašto onda tuži Općinu 

Predsjednik – zato jer je naša cesta i prepeljal se po rešetki, a ta rešetka je granica Općine 

Maruševec i Općine Vinica.  Prije rešetke je navodno prema njegovim riječima bila neka rupa 

u koju je on sletio i prevrnuo se. 

Načelnik – interesantno je da za tu prometnu nesreću nema policijskog zapisnika. 

J. Kundija Gradiček – ja sam mislila da se možda radi o nekakvom imovinsko-pravnom 

sporu. 

 

R. Podbojec – vezano uz zapisnik sa prošle sjednice, tu ste bili naveli da se Općina Maruševec 

u zadnjem trenutku uspjela prijaviti na raspisani Javni poziv za sufinanciranje pripreme 

projektno-tehničke dokumentacije za projekte u području digitalne transformacije i zelene 

tranzicije. Mene zanima kada je to bilo, tko je odrađivao projekt i koliko su iznosili troškovi 

za to. 

Načelnik – koji je bio termin prijave, to moram točno pogledati u kalendaru, pa vam mogu 

dostaviti podatak, ako ne prije onda za drugu sjednicu Općinskog vijeća. Vrijednost projekta 

je bila 400.000 kuna i prijavljen je praktički zadnjeg dana raspisanog natječaja Ministarstva 

regionalnog razvoja i fondova EU. Troškova nije bilo jer smo ga radi zajednički Općina 

Maruševec, Općina Petrijanec i Općina Vinica.  

 

S. Cerjan – imam ja još jedno pitanje vezano uz zapisnik, ali ne da nije ispravno upisano u 

zapisnik, nego samo jedan komentar vezano uz ovu kuću prema groblju, što sam na prošloj 

sjednici pitala, pa je načelnik rekao da je to od Kršćanske adventističke crkve, ali da nije 

provedeno u Katastru i Gruntovnici. Što to znači, da bi to bilo od Adventista, ali da nije 

upisano jer ja sam išla provjeravati i Općina Maruševec je vlasnik 1/1. Što se tu desilo. Jer 
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meni se čini da su to nekad Adventisti kupili od Općine Maruševec i znači nakon Štefove 

smrti je to trebala naslijediti Općina Maruševec.  

 

D. Korpar – tu kuću je bila kupila Kršćanska adventstička crkva Stjepanu Lončaru i oni su to 

u cijelosti isplatili Općini Maruševec. Stjepan Lončar se nikada nije uknjižio kao vlasnik na 

predmetnu nekretninu niti u Gruntovnici, niti u Katastru. Promjena vlasništva nikada nije 

napravljena. Ja ne znam da li su to oni uopće imali u ostavinskoj raspravi iza pokojnog 

Stjepana Lončara, Općina Maruševec nije bila nasljednik u tom ostavinskom postupku i nije 

nasljednik iza pokojnog Stjepana.  

S. Cerjan – pokojni Stjepan nije imao nasljednika 

D. Korpar – on je imao polubraću i polusestru, ima dva polubrata i polusestru po majci i 

navodno da su  oni  njegovi nasljednici. Općina Maruševec nasljeđuje ošasnu imovinu iza 

pokojnika čiji se zakonski nasljednici odreknu nasljedstva, ali to ovdje nije bio slučaj. 

S. Cerjan – ja se sjećam da su to bili Adventisti kupili, ali što se dalje događalo ne znam 

D. Korpar – Kršćanska adventistička crkva je u cijelosti isplatila kupoprodajnu cijenu Općini 

Maruševec. Općina Maruševec za to je izdala i tabularnu izjavu, ali novi vlasnik nikada nije 

uknjižio, zato to još uvijek i glasi na Općinu Maruševec, ali Općini Maruševec je 

kupoprodajna cijena u cijelosti isplaćena, a nekretnina se vodi još uvijek na Općinu. Sada da li 

su to oni imali u ostavinskoj raspravi i tko je nasljednik ja to ne znam. 

S. Cerjan – čudno mi je kako se oni nisu uknjižili, a sve su isplatili. 

Predsjednik – predstavnici Kršćanske adventističke crkve sve to znaju. Oni su bili su tu kod 

mene nakon smrti Stjepana Lončara i sada oni to dalje rješavaju. Rekli su da se javila njegova 

sestra i sada to oni rješavaju. 

S. Cerjan – da ne bi ispalo da je to naknadno pronađena imovina ili što već. Vi ste njima dakle 

dali tabularnu izjavu. 

D. Korpar – njima je tabularna izjava bila dana odmah nakon isplate cjelokupne kupoprodajne 

cijene, dok je još Stjepan bio živ, a ne sada nakon smrti. Ali nitko to očito nije proveo u 

zemljišnim knjigama i zato to još glasi na Općinu Maruševec.  

Predsjednik – prema njihovim riječima, kada su oni bili tu kod mene prije tri godine, njihova 

suradnja između njih i pokojnog Stjepana, kada se on u konačnici uselio u tu kuću, kada su 

oni to htjeli riješiti, da se još to uredi i dogradi, to nije bilo onako kako su si oni to zamislili i 

tu su već nastale neke nesuglasice između njih i onda su oni to ostavili tako kako je, a kasnije 

je došlo do toga do  čega je došlo. 

D. Korpar – kupoprodajni ugovor bio je sklopljen između Općine Maruševec i Lončar 

Stjepana, a unutra je bila samo jedna odredba koja je definirala da će kupoprodajnu cijenu 

isplatiti Kršćanska adventistička crkva. Oni to nisu kupili u svoje ime nego u ime pokojnog 

Lončar Stjepana. On je potpisivao ugovor, a oni su samo jednim člankom definirani kao 

platitelji.  

S. Cerjan – znači prema tome on je praktički bio vlasnik kuće.   

Predsjednik – da i onda su se u ostavinskom postupku javila ta njegova polubraća i onda je 

između njih i Kršćanske adventističke crkve došlo do rješavanja tog problema. Treba sada 

vidjeti u kakvoj je to fazi. 

D. Korpar – može se sada sa njima vidjeti da li taj postupak još uvijek traje ili ako je riješeno, 

kako je to riješeno. Nezgodno je da to glasi na Općinu Maruševec, a Općini Maruševec za isto 

je sve isplaćeno. Oni su bili tu i svu dokumentaciju smo im dali. 

S. Cerjan – definitivno treba to provjeriti da vidimo što sa time jer kuća propada, a Općina 

Maruševec kao vlasnik je odgovorna. 
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Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 

30. ožujka 2022.g., 

2. Donošenje Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine Maruševec u 2022. 

godini, 

3. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti trgovačkom društvu 

Maruševečki komunalac d.o.o. na Cjenik za obavljanje povjerenih komunalnih 

djelatnosti na području Općine Maruševec, 

4. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti trgovačkom društvu 

Maruševečki komunalac d.o.o. na Cjenik grobljanskih usluga na grobljima u 

Maruševcu i Druškovcu, 

5. Informacije vezane uz projekt „Razvoj infrastrukture širokopojasnog pristupa na 

području konzorcija Donja Voća“ 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. ožujka 

2022. godine. 

 

 

Točka 2. 

Predsjednik - sada ste dobili dopunu Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine 

Maruševec u 2022. godini koja je dopunjena sa podacima koje smo primili od ravnatelja 

Osnovne škole za učenike koji su sudjelovali na natjecanjima, a za koje su rezultati sa 

natjecanja stigli nakon slanja materijala za sjednicu 

 

Načelnik – bio je objavljen Javni poziv za dodjelu javnih priznanja. Povjerenstvo je otvorilo 

sve prijave i  sve prijave su prihvaćene. 

 

D. Kišić – da mi savjest bude čista, možda bi bilo dobro da malo prodiskutiramo oko toga 

prvenstveno stoga što sam i sam obnašao funkciju predsjednika Povjerenstva za dodjelu 

javnih priznanja u nekoliko navrata i znam da smo prošli sito i rešeto. Bilo je prijava čak i 

više i neke smo nažalost morali i s obzirom na analizu i anulirati. Uvijek smo se nastojali 

držati propisane procedure i mislim da smo uspijevali to korektno odraditi, barem u ono 

vrijeme dok sam ja obnašao tu funkciju. Drago mi je, tu je naš nominirani kolega, koji je 

također obnašao dužnost predsjednika tog Povjerenstva, da me krivo ne shvatite ja apsolutno 

protiv Zdravka nemam ništa, ali sama ta nagrada to me malo potaknulo da to proanaliziramo. 

Dakle nagrada za životno djelo, uvijek smo je dodjeljivali na kraju životnog vijeka, nakon 

određenih rezultata i stvarnih činjenica koje je čovjek ostavio iza sebe. Svaka čast i 

zahvaljujem mu na učinjenom jer i ja sam sam niz godina u sportu i znam kakva su to 
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odricanja i koliko tu treba i energije i elana i na kraju svojih novaca i sredstava i svega skupa 

tu uložiti. Da me netko krivo ne shvati, ali volio bi da ovo proanaliziramo. Stvarno skidam 

kapu Zdravku, kolege smo bili i stvarno je čovjek zaslužio nagradu. Tu opće nema dileme, 

samo da li je nagrada toga kova, to sam htio da samo proanaliziramo, da to vidimo. Znamo da 

imamo dvije najveće nagrade, to je počasni građanin Općine Maruševec i nagrada za životno 

djelo. Zato tu treba dobro napraviti selekciju, da me netko krivo ne shvati, bitno je znati 

kriterije po kojima se takva nagrada dodjeljuje. Zdravko je čovjek  još uvijek hvala Bogu u 

naponu snage. Ako vi podržite ovu Odluku ja ću je također podržati. Ne znam kako ćeš se ti 

Zdravko isto nositi sa time, vidimo čovjek je aktivan, pa da li je to baš to, vidimo da ima sam 

naziv već jaki naglasak, nagrada za životno djelo. Prije smo tu nagradu davali kada je netko 

napravio nekakvu inovaciju ili je ostavio nešto inovativno iza sebe, a ovo je nemjerljivo. 

Čovjek je stvarno služio za opće dobro i doprinos je nemjerljiv i ja to mogu potvrditi, ali 

možda da i vas čujemo da li je to baš za nagradu za životno djelo ili je to za kakvu drugu 

nagradu. Nagradu je čovjek u svakom slučaju zaslužio i ja za to dižem oba dvije ruke jer 40 

godina biti aktivista na takvom području i trošiti za to sve svoje slobodno vrijeme, trud, 

novac, elan i energiju, ja za to skidam kapu jer znam i sam što to znači, pogotovo u tom 

plemenitom zvanju vatrogasca. To je samo moje mišljenje i sugestija, ako ste svi zato i ja ću 

to podržati. Zdravko, ispričavam se da ne misliš da je to na ime i prezime, to može biti i bilo 

tko drugi, a ima možda i drugih ljudi, da se na neki način ne bi osjetili povrijeđeni da smo ih 

trebali nominirati a nismo, prvenstveno tu mislim na branitelje koji su ostavili znoj, krv i suze 

za ovu našu domovinu, pa tako da čovjek možda ne bi imao i taj teret ubuduće, a dalje je na 

vama i svima nama da donesemo konkretan zaključak. Molim bez uvrede, bez da nekoga 

omalovažavam, dapače divim se i zahvaljujem na ovom plemenitom radu i trudu u ovih 40 

godina.  

Predsjednik – ja ću se prvi referirati na gospodina Kišića. Mi smo dobili prijedloge za nagrade 

Općine Maruševec, za Zdravka Kukeca za nagradu za životno djelu. Zdravka svi dobro 

poznamo i pola sela bude reklo da, a pola sela obrnuto. Zdravko se nosi sa svojim 

aktivnostima kroz svojih 40 godina vatrogastva i mislim da bude se sa tom nagradom mogao 

nositi i da bude ponosan na nju, isto tako kao što je ponosan na dužnost počasnog 

predsjednika Vatrogasne zajednice Općine Maruševec koja mu je dodijeljena na Skupštini 

Vatrogasne zajednice Općine Maruševec. Mene više na neki način žalosti činjenica da 

Zdravko za tu nagradu nije predložen iz svog matičnog društva Maruševec, gdje je dao 

najviše, nego je predložen od DVD-a Donje Ladanje kojima je isto tako puno pomogao, u tom 

nekakvom i organizacijskom, a svima nama u tom humanom radu.  Da nagrada ima svoju 

težinu, nagrada se dodjeljuje za posebna dostignuća, nagradu bude Zdravko sigurno dobio, a 

ja vjerujem još jednu stvar, da bude Zdravko sa tom nagradom dao još puno toga, zato da 

pokaže onima koji budu rekla-kazala, da im dokaže opravdanost nagrade. 

T. Kelemen – imali smo sastanak u DVD-u Donje Ladanje, ja kao zamjenik zapovjednika 

DVD-a Donje Ladanje isto sam bio na tom sastanku i nas osam koliko nas je bilo, složili smo 

se da bi predložili Zdravka za tu nagradu za životno djelo. Ja sam 12 godina u DVD-u Donje 

Ladanje, ali gospodin Zdravko je bio sa nama za svako pripremanje za natjecanje, kada god 

smo ga zvali, on je došao popodne na Ivu, na Metalac, kamo god smo ga zvali. Za svu djece, 

vrtičku, školsku, sve stare, on nam je pokazivao sve vježbe, vježbe sa zaprežnim kolima i sve 

što je trebalo. Znači svi dečki su bili za to i složili smo se da predložimo gospodina Zdravka 

za ovu nagradu. Ova nagrada ima svoju težinu, ali ja vjerujem da gospodin Kukec to 

zaslužuju. Žalosno je što je morao DVD Donje Ladanje to predložiti jer znamo da je gospodin 

Kukec bio član DVD-a Maruševec, ali eto mi smo predložili, pa sad je na vama da odlučite. 

Ali velim nema djeteta u Donjem Ladanju koje ne zna tko je gospodin Kukec, odnosno kako 

ga oni zovu striček Zdravko.  
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S. Cerjan – ja se neću referirati na Zdravka, ali ću se referirati na dva načelnikova prijedloga i 

zahvaliti načelniku na onome što je učinio u predlaganju za nagradu dva naša vrijedna 

sportaša, naših mladih nada iz područja sporta. Nadam se da je tu bilo i nešto malo ili puno 

mojeg utjecaja, ali u svakom slučaju mi moramo voditi brigu i poticati i naše mlade jer oni će 

možda jednog dana nositi i hrvatski stijeg na nekakvim igrama. Zato svima nama hvala i 

vjerujem da ćemo dignuti svi ruke za dodjelu ovih priznanja, jer nadam se i vjerujem da svi 

ovi ljudi koji su predloženi i to zaslužuju. 

R. Podbojec – neću se na nikoga posebice referirati. Gospodin Kišić je istaknuo da su dvije 

najveće nagrade, počasni građanin i nagrada za životno djelo. Možda samo jedna sugestija, da 

od kada je Općina Maruševec, odnosno od kada su ljudi primili te nagrade, da se napravi 

jedan presjek tko je sve do danas dobio te nagrade, te da pokušate na web stranici napraviti 

posebnu rubriku sa jednim kratkim osvrtom na te ljude, jer ipak su to ljudi koji su zadužili 

našu Općinu, ako smo im dodijelili takvu nagradu. Stoga predlažem da dobnici nagrada za 

životno djelo i počasni građanin, budu objavljeni na web stranici sa fotografijom i kratkom 

biografijom, tako da i na taj način doprinesemo širenju promocije o Općini Maruševec.  

Z. Kukec – zahvaljujem vam što ste mi dozvolili da se obratim. Najteže je govoriti o sebi. 

Stoga, s obzirom da je predsjednik DVD-a Donje Ladanje pozvao mene da dam suglasnost za 

njihov prijedlog za ovu nagradu, ja sam u onom trenutku ostao iznenađen, jednostavno sam i 

sam rekao, pa nisam ja još za odbaciti i za smrt. Ali mogu reći da sve ove nagrade vatrogasne 

i druge koje sam ja primio, sve bi mijenjao za početak moje vatrogasne karijere, koja je 

ucrtala taj moj poziv za vatrogasnu karijeru da pomogneš ljudima u nevolji. Prvi je bio smrtni 

slučaj kojega sam doživio u Ladanju na gašenju požara u šumi, a drugi je također smrtni 

slučaj bio koji sam doživio u jutarnjim satima u Cerju Nebojse. Također kada nađete 

pokojnika koji je u stojećem stavu iza ormara. Kada uđete u zadimljenu prostoriju i mislite da 

unutra nema nikoga, a onda nađete pokojnika iza ormara. Velim ja bih drage volje prepustio 

sve te nagrade da su ti ljudi ostali živi i da nisam morao naići na takve potresne situacije. Od 

toga trenutka nešto se prelama u vama i znate da morate raditi i da morate pomagati 

bližnjemu. I to mi je bio životni moto i životni poziv. Naravno, dalje je slijedilo školovanje i 

sve drugo. Ja se još jedanput zahvaljujem predlagatelju i nakon dugo nagovaranja ja sam 

pristao da potpišem suglasnost za predlaganje za tu nagradu, iako smatram da još uvijek mogu 

puno doprinjeti i dati vatrogastvu. Ovo priznanje bio je primio i pokojni gospodin Vrbanec 

koji je bio vatrogasac dugi niz godina. Ja se još jedanput zahvaljujem i naglašavam da sve 

čovjek u tom pozivu lakše rješava, samo da su ostala ova dva života, sa čime se u tom pozivu 

najteže nositi.  

D. Kišić – mislim da je Zdravko na istom tragu kao i ja i da je shvatio ono što sam ja želio 

reći, da je on puno doprinio, ali da on još uvijek puno može dati i doprinjeti. Moja diskusija je 

isto bila usmjerena prema kriterijima za dodjelu nagrade za životno djelo i za ubuduće. Po 

meni to je humanitarna djelatnost i humanitarni poziv i to je neosporno, ali da za ubuduće 

razmišljamo na taj način. Daj Bože da bude dvadesetak ili tridesetak ljudi za ovu nagradu, bez 

obzira da li su to sportaši ili znanstvenici, da ne bude zabune ja ću isto podržati taj prijedlog i 

daj mu Bože zdravlje, neka i dalje radi.    

Načelnik – vezano za ove nagrade. Po meni ovdje, bez obzira na bilo kakvu stranačku 

pripadnost, budući da to nije niti dolazilo od strane stranaka, već od strane DVD-a Donje 

Ladanje, tu po meni nema nikakvih dvojbi, niti nikakvog spora. A ako gledamo i po samoj 

prijavi, mogli ste pročitati i samu prijavi i životopis Zdravka Kukeca, što je dosta impozantan 

i primjer za svakoga od nas. Što se tiče dosadašnjih laureata, osobno sam stava da Zdravko 

može stajati uz bok svima njima, a tko su oni bili sada ćemo rezimirati od 2005. godine, od 

kada se dijeli ta nagrada za životno djelo, 2005.g. primila ju je gospođa Ana Rehvald. 2007.g 

Petar Vrbanec. 2008.g. Slavko Štrlek. 2009.g. Sanja Žiher. 2012.g. Martin Mezak i 2017.g. 
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Ana Galic. Počasnim građaninom proglašeni su bono Zvonimir Šagi, biskup Josip Mrzljak i 

Janko Peharda.  

R. Podbojec – kao što sam rekao predlažem da se za te dobitnike napiše i objavi kratak 

životopis na općinskoj web stranici. 

Načelnik – evo to bude zadatak Mihaela nakon Dana Općine.  

Predsjednik – još samo jedna opaska. Svi mi koji smo u Općinskom vijeću, načelnik i ostali. 

Apeliram, za iduću godinu. Gledajmo ljude oko sebe, one koji to zaslužuju idemo predložiti i 

dati im nekakvu moralnu podršku, time što ćemo ih ovdje pozvati i dati im nekakvu 

zahvalnicu. To nije za Općinu veliki trošak, a njima sigurno bude puno značilo. Od te školske 

djece, mladih sportaša ili ljudi koji su na bilo koji način doprinjeli razvoju Općine Maruševec. 

Svi skupa moramo davati prijedloge, ne trebamo to baš biti ja ili načelnik. Individualno svaki 

od nas zna nekoga u svojoj sredini, možda se i ove godine nismo sjetili nekoga tko je trebao 

primiti nagradu jer nismo za to znali. Ne moramo se vrtjeti stalno u istom krugu. Udrugu 

branitelja smo molili 2019.g. kada su predložili Martinčevića, da stave sve branitelje koji su 

bili u logoru u prijedlog za dodjelu, međutim oni su rekli da budu sad samo njega, pa će iduće 

godine drugoga i onda svake godine po jednoga, tako da je sada dano samo za Zvonka 

Premužića.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ODLUKU 

O DOBITNICIMA JAVNIH PRIZNANJA OPĆINE MARUŠEVEC 

U 2022. GODINI 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se dobitnici javnih priznanja Općine Maruševec u 2022. godini. 

 

Članak 2. 

Nagrada Općine Maruševec za životno djelo dodjeljuje se: 

- ZDRAVKU KUKECU - za izniman doprinos na području VATROGASTVA 

 

Članak 3. 

Nagrada Općine Maruševec za iznimna dostignuća u proteklom razdoblju dodjeljuje se: 

- INES LESKOVAR – za postignute sportske uspjehe 

- KARLU GRADIČEKU – za postignute sportske uspjehe 

 

Članak 4. 

Plaketa Općine Maruševec dodjeljuje se: 

- ZVONKU PREMUŽIĆU - za izniman doprinos u obrani domovine i stvaranju 

Republike Hrvatske, a povodom obilježavanja 25. Obljetnice UDVDR Ogranak 

Maruševec 

- ANICI ŠIMUNEC – za izniman doprinos u promociji kulturne, prirodne i rudarske 

tradicije i baštine Općine Maruševec 

- UDRUZI ŽENA JURKETINEC – za iznimno djelovanje na promociji Općine 

Maruševec, a povodom 20. obljetnice postojanja 

- UDRUZI „PRIJATELJI MARUŠEVCA“ - za iznimno djelovanje na promociji Općine 

Maruševec 

- NOGOMETNOM KLUBU "RUDAR 47" -  povodom 75. obljetnice postojanja 

- UDRUZI DRAGOVOLJACA I VETERANA DOMOVINSKOG RATA OGRANAK 

MARUŠEVEC - povodom 25. obljetnice postojanja 
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Članak 5. 

Zahvalnicu Općine Maruševec primaju: 

UČENICI I MENTORI OSNOVNE ŠKOLE „GUSTAV KRKLEC“ MARUŠEVEC ZA 

OSVOJENA 1. – 3. MJESTA NA ŽUPANIJSKIM NATJECANJIMA I SUDJELOVANJU 

NA DRŽAVNIM NATJECANJIMA I LIDRANU: 

UČENICI: Tamara Peharda, Dino Kelemen, Martin Hainž, Nikola Mikulek, Lea Tekić, Lucija 

Martinčević – Smodek, šahovska ekipa iz Područne škole Druškovec te muška i ženska ekipa 

za badminton iz Osnovne škole „Gustav Krklec“ Maruševec 

MENTORI: Ivana Biškup, Mirjana Trstenjak-Stanisavljević, Jasenka Vidić, Sandra Šincek, 

Mihael Vurušić, Slaven Štefanec, Dinko Žagi, Anica Fatiga, Ljerka Brezovec 

UČENICI: 

    -DRŽAVNI PRVACI, KOJI SU SUDJELOVALI NA MEĐUNARODNOM 

NATJECANJU IZ WILLKOMMENA: Dorian Halamek, Renato Hum, Borna Možanić i Maja 

Hanžek 

    -UČENICI KOJI SU OSVOJILI 2. I 3. MJESTO NA DRŽAVOM NATJECANJU IZ 

WILLKOMMENA: Jelena Štrlek, Fran Kumrić i Lorena Sekačić 

MENTORI: Marija Grah, Petra Skozit i Sandra Štrlek 

KORDINATORICA NATJECANJA: Jasenka Vidić 

 

Članak 6. 

Osim Zahvalnica iz Članka 5., za sve učenike i mentore koji su sudjelovali na natjecanjima 

organizirat će se jednodnevni izlet u toku kalendarske godine, kao nagrada za postignute 

rezultate, uloženi trud i rad. 

Članak 7. 

Javna priznanja utvrđena ovom Odlukom izraditi će se u obliku utvrđenom Odlukom o javnim 

priznanjima Općine Maruševec, a uručiti će se dobitnicima na svečanoj sjednici prigodom 

Dana Općine Maruševec. 

Članak 8. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Točka 3. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti trgovačkom društvu 

Maruševečki komunalac d.o.o.  na Cjenik za obavljanje povjerenih komunalnih 

djelatnosti na području Općine Maruševec 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost  trgovačkom društvu Maruševečki komunalac d.o.o. na Cjenik za 

obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na području Općine Maruševec.  

 

Članak 2. 

Sastavni dio ovog Zaključka je Cjenik za obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na 

području Općine Maruševec. 

Članak 3. 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se na oglasnoj ploči i službenoj web 

stranici Općine Maruševec. 
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Točka 4. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti trgovačkom društvu Maruševečki komunalac d.o.o. 

 na Cjenik grobljanskih usluga na grobljima u Maruševcu i Druškovcu 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost  trgovačkom društvu Maruševečki komunalac d.o.o. na Cjenik 

grobljanskih usluga na grobljima u Maruševcu i Druškovcu.  

 

Članak 2. 

Sastavni dio ovog Zaključka je Cjenik grobljanskih usluga na grobljima u Maruševcu i 

Druškovcu. 

Članak 3. 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se na oglasnoj ploči i službenoj web 

stranici Općine Maruševec. 

 

 

 

Točka 5. 

Predsjednik - u materijalima ste primili dopis odvjetničkog ureda koji smo primili nakon 

prošle sjednice Općinskog vijeća, ono što sam ja naglašavao polako se počelo događati nam, 

pa da imate i tu informaciju. Svi ste pročitali. Čekamo daljnje poteze odvjetničkog društva. 

Mi smo pozvali naše odvjetnike da prouče onaj ugovor koji ste i vi dobili, da vide koje su 

naše mogućnosti. Sada poslije jurjeva budemo odradili sa njima sastanak i idemo i mi odraditi 

svoj dio priče. Ono što sam rekao na prošlom Vijeću, ta priča neće nažalost bezbolno proći. 

Koliko imamo neslužbene informacije, tužba bude jako velika, ali vrlo brzo očekujem da 

budemo upoznati sa time, na isto ovakav način na papiru A4 formata.  

D. Kišić – da li je ovaj odvjetnik kojega ste angažirali dao kakve preliminarne zaključke. 

Predsjednik – ne nije, isto kada ste vi dobili materijale i ugovor, tada je i on dobio 

dokumentaciju, tako da sada oni to moraju vidjeti i proučiti i vidjeti kakva je situacija. 

D. Kišić – situacija je kompleksna 

Predsjednik – točno. Izvođač radova ima to što ima, ima važeći ugovor i može se svaki dan 

pojaviti na gradilištu. Osporava ga samo jedna činjenica, da ga se treba uvesti u posao itd. Tu 

proceduru bi trebalo ispoštovati. Nema ju tko i tu proceduru treba ispoštovati, jer ako ide 

početak radova, treba ići prijava početka radova, uvođenje u posao itd. Općina Donja Voća 

nije to za sada napravila, niti je očito spremna to napraviti. Načelnica bi, sada nakon 

dobivanja dopisa od odvjetničkog ureda, da mi sada svi skupa potpišemo raskid sporazuma o 

tome. Počela se opet služiti medijima. Znači, očito da se izvlači iz neke situacije koja je 

nezavidna za sve nas, a ne samo za Općinu Donja Voća. Bojim da će nas taj internet koštati 

puno, puno više od onoga što smo trebali sufinancirati u konačnici. 

D. Kišić – da, a ništa ne budemo na kraju imali. 

Predsjednik – točno, ništa ne budemo imali, a novce budem dali. 

D. Kišić – puno smo zadnji put diskutirali i analizirali o tome, ja sam bio optimista, jer ako 

gledaš ljudski i sa zdravim razumom, onda mi nije jasno zašto bi svi mi svi bili taoci i žrtve 

jedne jedinice lokalne samouprave. Laički gledano, a sigurno bude i struka rekla, ako je 

ugovor potpisan tu sigurno postoje i konzekvence, penali i svašta. Bojim se sada kada to 

gledam, da je to već jako daleko otišlo i da ne bude na kraju dobro završilo. Kako god je to 

bila dobra i plemenita ideja, i kako god ste to svi i uz našu podršku i pristanak provodili, 
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dogodi se da jedna osoba može to napraviti, to mi i dalje nije jasno, i to uz osigurana sredstva 

u Proračunu. Nije mi jasna namjera i mislim da vjerojatno iza toga stoji i netko drugi, a 

vjerojatno to bude i budućnost pokazala, jer da takvu stvar za širu interesnu zajednicu može 

netko blokirati na svoju vlastitu odgovornost, znači da tu netko iza stoji, i taj ima neku korist 

od toga što toj osobi daje takve smjernice. Šteta cijele priče, a da se nažalost bude nešto loše 

desilo i po nama, izgleda da bude. 

Predsjednik – ja sam još uvijek optimista i nadam se da bude i sa odvjetničke strane od strane 

izvođača radova potaknuto i Ministarstvo i sve ostale da ipak oni reagiraju i da ipak oni 

natjeraju nekoga da to odradi. 

D. Kišić – pitanje, da li postoji još uvijek održavanje kolegija načelnika sa županom, da li ste 

skoro imali taj kolegij.  

Načelnik – trenutno nije bilo. 

D. Kišić – to su takve vitalne teme koje bi se trebale i proanalizirati i na kolegiju sa županom. 

Načelnik – mislim da sam bio spomenuo na prošloj sjednici, da odmah poslije izbora je župan 

okupio nas sudionike na projektu da vidimo što dalje, te su partneri na projektu došli, a 

nositelj projekta se nije pojavio. 

Predsjednik – znači mjesec dana nakon izbora je od strane župana, bila inicijativa sastanka, 

sastanak je sazvan, na sastanak se došlo, a nositelja projekta nije bilo. 

Načelnik – i o ovoj zadnjoj situaciji župan je obaviješten.  

D. Kišić – tema je izuzetno bitna, a o tome bi trebala progovoriti i Županijska skupština.  

Predsjednik – to je važeći ugovor sa izvođačem radova u vrijednosti 85 milijuna kuna.  

R. Podbojec – mislim da je na dvije stranice izašao članak o tome u Varaždincu. U članku su 

navedene informacije koje su oprečne od toga što smo imali prilike čuti tu na prošloj sjednici 

Općinskog vijeća.    Pa možda da si samo pojasnimo neke stvari svi skupa. Povjerenstvo za 

sukob interesa od 14.07.2021. godine pita, gospodin Jurgec, da li on može biti direktor 

trgovačkog društva koje će Konzorcij Donja Voća osnovati. Povjerenstvo mu odgovara da ne 

može biti 12 mjeseci od prestanka mandata. U obrazloženju on navodi da su sve članice 

Konzorcija putem načelnika i gradonačelnika su iskazale želju i dale mu podršku da upravo 

on bude direktor. Pa me interesira da li je točno, da li mu je Općina Maruševec dala takvu 

podršku.  

Načelnik – kakvu podršku mislite. 

R. Podbojec – da bude direktor trgovačkog društva. 

Načelnik – Formalno ne. 

R. Podbojec – znamo u biti kako se direktori biraju. S obzirom na ovaj članak koji je izašao u 

Varaždinskim vijestima, tu se spominje plaćanje konzultanata. Piše da je više jedinica lokalne 

samouprave plaćalo konzultante izravno ili neizravno. Da li je Općina Maruševec plaćala 

konzultante, ako da u kojem iznosu i koje konzultante 

Načelnik – Općina Maruševec nije plaćala nikakve konzultante, mi smo sudjelovali temeljem 

Sporazuma potpisanog sa Općinom Donja Voća i ostalim partnerima za pripremanje projekta 

i sudjelovali smo u sufinanciranju isto kao i svaka druga jedinica lokalne samouprave koja je 

uključena u taj konzorcij. Mislim da je bilo u pitanju nekih 260.000 kuna, svi u jednakim 

dijelovima. Agencije i konzultante nismo plaćali nikome direktno.  

R. Podbojec – malo sam se informirao jer smatram da je to stvarno dobar projekt, pa bih htio 

čuti, vidim da su tu bili sastanci partnera na projektu, ukupno sedam sastanaka, 15.07., 19.07. 

27.07., 09.07., 23.09., 29.11., i 15.02. Pohvalno znači da je župan sazvao sastanak, ali ovi 

sastanci koje sam nabrojio su bili sastanci projektnih partnera, koji su znači involvirani 

direktno u sam projekt zajedno sa nositeljem projekta Konzorcija. Imam informaciju da su svi 

bili upoznati sa stvarima koje se događaju na projektu. Da li je točno da se cijelo vrijeme nije 

znalo da bi mreža bila napravljena po Elektrinim stupovima i koliko bi HEP naplatio 

korištenje tih stupova.  
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Načelnik – nije se znalo jer se trebalo izraditi izvedbeni projekt. Dakle po natječaju koji je 

dobila odabrana firma, u natječaju je bilo i projektiranje i izvođenje radova.  

Predsjednik – Ugovor o javnoj nabavi projektiranja, gradnje, nabave i postavljanja opreme u 

sklopu projekta „Razvoj infrastrukture širokopojasnog pristupa na području konzorcija Donja 

Voća“. Mi smo išli raspisivati natječaj i formirali smo cijelu priču na tome da nemamo 

posebno projektanta i posebno izvođača radova, jer vam se u toj priči dogodi da vam poslije 

izvođač radova ima strašne količine VTR-a zato jer su projektanti pogriješili. Znači išli smo i 

na projektiranje i na izvođenje, sve odjedanput. Znači 92 milijuna i nešto je bila procijenjena 

vrijednost, na temelju toga je raspisan natječaj i izabran je jedan izvođač radova. 

S. Cerjan – da li procijenjena vrijednost. To onda znači bez PDV-a. 

Predsjednik – da procijenjena vrijednost. S time da imate još jednu informaciju Općina Donja 

Voća je jedna od tri ili četiri općine u RH koja je u sustavu PDV-a. Mi nismo. 

R. Podbojec – da li ste na tim sastancima upoznati sa činjenicom tumačenja SAFU-a da je 

projektu dodijeljen najveći mogući iznos sredstava i da bi svako daljnje sufinanciranje bilo 

suprotno ograničenjima iz poziva za dostavu projektnih prijedloga. 

Načelnik – da, ali je tu stvar, kako je pitanje postavljeno SAFU-u, vrlo jednoznačno. To nije 

bilo konačno rješenje i finalna odluka SAFU-a. Kada se radi o projektima takvog iznosa, po 

mojem nekakvom skromnom iskustvu, ako razgovaramo o nekom 100 milijuna kuna 

vrijednom projektu gdje bi se nekakva domaća komponenta od nekih 20 milijuna kuna trebala 

sufinancirati, onda je na načelniku, odnosno voditelju projekta da na sve moguće mile načine 

iznađe načine sufinanciranja koje ne može pokriti. To načelnici i voditelji projekata rade. Mi 

smo još 2019.g. kada smo dobili Prostorni plan predvidjeli po Prostornom planu lokaciju 

reciklažnog dvorišta. Od 2019.g smo čekali natječaj i pripremali natječaj da možemo 

reciklažno dvorište prijaviti i dobiti sredstva za sufinanciranje da ne bi morali 4 milijuna kuna 

snositi sami. Ako smo to radili za 4 milijuna kuna, onda je netko trebao i za 100 milijuna kuna 

hodati po Zagrebu, kucati na vrata i tražiti izvore sufinanciranja. Tako se odgovorno odnosiš 

prema svojoj Općini, prema partnerima i prema svojim partnerima, a ne dopisivati se. Svi ti 

sastanci koje ste spomenuli gospodine Podbojec, nisu bili inicirani od strane načelnice, da bi 

ona nas sada trebala obavijestiti. To smo inicirali mi, jer se stajalo na mjestu i nije se radilo 

ništa. Bili su izbori i oni su dodatno odugovlačili sami proces provedbe projekta. Da nije 

došlo do smjene vlasti, mi bi već daleko bili u izvođenju tog projekta. Na stranu svi ovi 

medijski natpisi, ovakve - onakve makinacije, uskoci, DORH. Dok netko od početka ulaže 

znanje, energiju i svoja poznanstva u provedbu projekta, on se i ostvari. 

Predsjednik – ja vjerujem da nema niti jedna vlade, bilo čija ona bila, da za taj projekat ne bi 

osigurala iz ne znam kakvih izvora 10 milijuna kuna i to je trebalo biti tak. Druga strana, ako 

je taj projekat pun uskoka i ne znam čega, pa što onda u 11. mjesecu raspisuješ natječaj za 

izvođača radova, onda se to ne radi. Onda daš DORH-u i uskoku neka rade svoj posao, a ne 

budemo raspisali natječaj, budemo potpisali ugovor, pa taj dio je više sporan za nas u ovom 

trenutno nego da smo regionalnom razvoju vratili 64,5 milijuna kuna. Ne bi konzumirali 

ugovor, ugovor sa regionalnim razvojem bi raskinuli i gotovo i uzeo bi si netko HT, H1 ili 

netko treći bi si uzeo 84 milijuna kuna i napravio bi si svoju mrežu i bilo bi manje štete, nego 

što je sad. Meni je najsporniji dio i najviše nas opterećuje ovo sklapanje ugovora sa 

izvođačem radova, to bi vi gospođo Cerjan i gospodin Podbojec trebali bolje znati. Ako to tak 

ne valja, kao što vi gospodine Podbojec velite, kao što vaša stranačka kolegica priča, zašto je 

onda išla raspisivati natječaj. Nažalost tu smo gdje jesmo i ugovor je potpisani. Natječaj 

možeš i provesti i ne moraš potpisati ugovor, možeš natječaj poništiti i opet bi nas sve to 

manje koštalo.  

R. Podbojec – moram se referirati. Slažem se sa time što je načelnik rekao da se mora učiniti 

sve da se iznađu sredstva. Slažem se sa time da je ovaj projekat za cijelo područje bivše 

Općine Ivanec trebao biti projekat od krucijalnog značaja i da je trebalo učiniti sve da se 
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privuku sredstva. Nastavno na to, koliko ima informaciju, svi projektni partneri su trebali 

dostaviti određenu izjavu da su spremni osigurati ta sredstva. Takva izjava bila je upućena i 

Općini Maruševec. Da li je to točno i ako je, zašto to nije došlo na Općinsko vijeće da bismo o 

tome razgovarali i zašto se to nije napravilo. A ta izjava je izrekom bila navedena u 

dokumentaciji o nadmetanju, a znamo da ugovor o nabavi mora biti sukladan uvjetima iz 

dokumentacije o nadmetanju i da je to u ugovoru stajalo da ukoliko ta izjava ne bude 

potpisana u roku 30 dana, da se ugovor raskida.  

Načelnik – prvo; ta izjava nije bila potrebna za ništa, samo se našla u ugovoru, koliko je meni 

poznato na zahtjev načelnice Donja Voća. Nigdje u projektnoj dokumentaciji po natječaju za 

ova sredstva Ministarstva regionalnog razvoja nije bilo navedeno, da ta izjava mora biti 

dostavljena. Drugo; mi uopće nismo znali na koji iznos dostaviti tu izjavu. A te pravne savjete 

po nekakvim neslužbenim informacijama je dijelio načelnici Općine Donja Voća bivši 

zaposlenik hotela Turist, koji je radio na recepciji, a predstavljao se kao da je radio na 

Općinskom sudu u Varaždinu.  

R. Podbojec - Nije mi cilj kao što to vi pokušavate ispolitizirati, da je to sukob  HDZ i 

Reformisti. Ja pokušavam da zajednički utvrdimo tu kronologiju i utvrdimo šta se desilo. Ono 

što ste nam poslali, ja sam proučio, mogao bih još na prste jedne ruke nabrojati tko je još 

ovdje proučio ove materijale, dao sam si truda. Prije ste govorili da je projekt bio jako dobro 

postavljen, a sada kada sam vas pitao niste znali koliko je udio u projektu Općine Maruševec. 

Isto tako SAFU je utvrdio određene nepravilnosti prilikom provjere postupaka nabave, sa 

dvije konzultantske usluge, gdje su napisali da je procijenjena vrijednost jedne nabave 

198.000, a druge 115.000, gdje je došlo do neopravdane podjele predmeta nabave, odnosno 

ugovora o nabavi i o tome ste isto bili informirani na jednom od tih 7-8 sastanaka. Mislim da 

nije korektno davati jednostranu priču o ovom projektu, nego treba korektno reći što se sve 

ovdje događalo jer ako ćemo danas, sutra donašati kakvu odluku, a rekli ste da vjerojatno 

hoćemo, tako da imamo kompletnu kronologiju i da znamo točno što se sve događalo.  

Predsjednik – gospodine Podbojec, jedini tko želi to dignuti na političku priču ste vi, ja vam 

to nažalost moram reći. U sastavu konzorcija Donja Voća su Općina Petrijanec SDP, Općina 

Vinica HDZ, Općina Cestica HNS, Općina Donja Voća HDZ, Općina Klenovnik HNS, Grad 

Lepoglava HNS, Maruševec HNS je bio, SDP je sad, a za HDZ vjerujem da isto ovu priču 

podržava. Ja ću biti prvi koji ću se pokloniti svakoj vladi i bilo kome da dobijem 10 milijuna 

kuna za taj projekat. Prvi budem molio i župana Čačića i župana Stričaka. Vi ste bili svjedok 

da sve što smo se župan Čačić i ja dogovorili u protekle četiri godine, da je to ispoštovano i 

od strane Županije i od strane Općine Maruševec i tu nije bilo nikakvog politikanstva. Ja sam 

prvi koji je u novinama zahvalio županu i Županijskoj upravi za ceste i bilo kome drugome 

tko je sudjelovao u projektima na području Općine Maruševec, a u koje su bili uključeni i 

Županija i Općina Maruševec. To svi koji su bili vijećnici tu u prošlom sazivu, to znaju i 

gospodin Kišić i Fadiga i da ne nabrajam dalje. Tu nema politikanstva. Tko tjera politiku, ja 

uvijek naglašavam nemojte se stavljati iznad nekoga, mi smo svi tu jednaki. Nitko nije manje 

niti više vrijedan. Onaj tko bude tu tjerao politiku, ja si sa njim nisam dobar i to je moja priča. 

Jedno su izbori, izbori su prošli i tri dana poslije treba glave skupa i zajedno dalje raditi. Ja se 

još uvijek nadam da bude taj projekat prošao. 

J. Kundija Gradiček – da li smo već što platiti ove godine, da li su došli kakvi troškovi na 

naplatu.  

Načelnik – ne nismo, kada nije bilo nikakvih radova, nije bilo niti ZNS-ova. Ne znam sada 

gospodine Podbojec, što se vi tražili, da se ne daju jednostrane informacije. 

R. Podbojec – ne, nego da svatko ovdje ima potpunu i točnu informaciju što se dešavalo jer 

sam prošli put ulovio predsjednika u laži, a tiče se komunalne naknade za Dom zdravlja.  

Predsjednik – gospodine Podbojec ja nisam na toj razini, da vama kažem da lažete, ali vi ste 

prošli puta nama tu rekli neistinu, da nemamo više doktora.  
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R. Podbojec – nisam tako rekao, pročitajte si zapisnik što sam ja rekao.  

Predsjednik – dobro rekli ste da Marko Šrajbek više nije ovdje doktor. Neću više ovo 

komentirati.  

 

 

 

     

 

 

 

Sjednica je završila u  20:15 sati. 
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